
STUPŇOVANIE PRÍDAVNÝCH MIEN 

1.                                            2.                                                    3. 

small – malý                             smaller – menší                                the smallest – najmenší 

large – veľký                             larger – väčší                                     the largest – najväčší 

 končí na e 

hot – horúci                              hotter – horúcejší                            the hottest – najhorúcejší 

 samohláska+spoluhláska  

dirty – špinavý                          dirtier – špinavší                              the dirtiest -  najšpinavší 

 končí na y 

interesting – zaujímavý          more interesting – zaujímavejší    the most interesting – najzaujímavejší 

 má 2-3 slabiky  


